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‘De regio kan niet zonder agribusiness’
De Agri Business Groep Venray bestaat tien jaar. Een gesprek met
voorzitter Jan Loonen en secretaris Herman Rutten over imago,

bekendheid en bewustwording. 

Door Eric Seuren
Een tienjarig jubileum. Proficiat.
Maar is het een doodzonde als ik
stel dat de Agri Business Groep
Venray die mijlpaal relatief on-
zichtbaar heeft bereikt?
Voorzitter Jan Loonen: „Ik kan
me voorstellen dat onze organi-
satie niet bij iedereen bekend
is, maar een onbekende zijn we
niet. Het past niet in onze werk-
wijze om hard op de trom te
slaan. We hebben andere mid-
delen om onze doelen te berei-
ken.”

Agribusiness is momenteel een
veelgehoorde term, maar wat
houdt het eigenlijk in? En wat is
jullie rol daarin?
Loonen: „Je hebt de boerenon-
dernemingen die zorgen voor
de productie van vlees, groen-
ten of fruit. Maar daaromheen
zijn er tal van bedrijven die zor-
gen dat die productie mogelijk
is. Bijvoorbeeld op het gebied
van transport, maar ook finan-
cieel en door de productie van

voer of verwerking van mest.
Dat is agribusiness. Onze rol
daarin is de belangen beharti-
gen van deze ondernemers.”
Secretaris Herman Rutten:
„Door zoveel mogelijk bedrij-
ven uit de regio Venray en Meer-
lo-Wanssum te verenigen heb-
ben we ook een netwerk ge-
creëerd waarin ondernemers
van elkaar leren en waar we ge-
zamenlijk kunnen uitdragen
welk belang de agribusiness
heeft.”

Hoe groot is dat belang dan?
Rutten: „Enorm. Het is een van
de pijlers van de regionale eco-
nomie. Mensen hebben het mis-
schien niet in de gaten, maar
zonder agribusiness kunnen we
niet. En op dat gebied heeft
Noord-Limburg zelfs een sleu-
telrol in Europa. Je merkt het

ook bij de hoge heren van de
grote en kleine overheden. Die
kenden een paar jaar terug de
term agribusiness niet eens. Nu
schermen ze met het woord als
ze op een positieve manier voor
de dag willen komen.”

Dat klinkt allemaal geweldig,
maar geef eens voorbeelden.
Loonen: „Nou, die zijn er te
over. Zo zijn er in deze regio
projecten met vlees met ome-
ga3. Dat is een vetzuur dat hart-
en vaatziektes en artritis voor-
komt. Je hebt ook tal van boe-
ren die andere activiteiten ont-
plooien zoals de verwerking
van zalm. Daarnaast wordt er
door een van onze leden ge-
werkt aan de ontwikkeling van
een ei dat de oogziekte macula
tegengaat.”
Rutten: „Je staat versteld van

wat er achter menige deur ge-
beurt. Dat is het leuke van deze
bedrijfstak. Maar ook bedrijven
die wel veel in het nieuws ko-
men zoals het Nieuw Gemengd
Bedrijf bij Grubbenvorst zijn
goede voorbeelden die de regio
onderscheidend maken en
staan voor de sterke sector die
we hier kennen.”

Nu noemt u ook het Nieuw Ge-
mengd Bedrijf. Een bedrijf dat
nou niet bepaald populair is on-
der de lokale bevolking. Die ziet
veel nadelen: veel transportbe-
wegingen, grotere kans op ziek-
tes, noem maar op.
Loonen: „Ja, het imago van som-
mige bedrijven kan inderdaad
beter. Het beeld dat mensen
hebben van dit soort onderne-
mingen is echter vaak gestoeld
op verkeerde feiten. Een groter

risico op een mrsa-besmetting
door een megastal in Grubben-
vorst is er echt niet. Kijk naar
Noord-Brabant. Daar is het risi-
co op zo’n besmetting nu al la-
ger dan hier in Noord-Limburg.
En daar liggen nu al diverse gro-
te farms. Nee, we zijn juist beter
af met megastallen. Kijk naar
Azië. Daar scharrelen koeien en
varkens nog massaal rond en
juist daar heb je veel meer pro-
blemen met bepaalde ziektes.”

Niet bepaald een makkelijke
klus, wel?
Loonen: „De bewustwording bij
mensen op gang krijgen is een
uitdaging, ja. Maar dat is ook
een feit waar we onder onder-
nemers al aan werken, door ze
veelvuldig bij elkaar een kijkje
in de keuken te geven. Het kan
echter altijd beter. Die uitda-
ging ga ik heel graag aan.”
Rutten: „Bijvoorbeeld door
mensen van buiten de branche
te informeren over ontwikke-
lingen en mogelijkheden.”


